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ZKUŠENOSTI S LR PRODUKTY

Markéta Bublíková

Už jako dítě jsem si říkala: „Co jsem komu udělala?“ Trpě-

la jsem těžkými chronickými záněty středního ucha, častými 

angínami, alergií na vše možné a v podstatě jsem byla lapač 

všech virů a bakterií, které mne potkávaly.

V pubertě jsem se navíc těšila poměrně vysoké nadváze 

(82 kg/173 cm), a to i přesto, že jsem se vždy stravovala 

pravidelně, v malých dávkách a nezapomínala jsem ani na 

fyzickou aktivitu. 

Takto jsem se tím životem „motala“, stihla prodělat dvojitou 

plastiku celého středouší, přišla o mandle, antibiotika byla 

mými nejlepšími kamarády. Neustále jsem někde vysvětlo-

vala, že opravdu nesimuluji a do školy chodím docela ráda. 

Taky jsem se už smířila s tím, že do plavek vlezu max. 1x 

za rok a chlapi mne budou obdivovat pouze jako „barokní 

krásku“☺.

Co však čert chtěl-nechtěl… v 25 letech mi byla dia-

gnostikována Crohnova choroba v tenkém střevě, a to 

nikoliv průjmovitý typ, ale hned typ agresivní… tedy 

píštělový. Začala antibiotická, kortikoidová a imuno-

supresivní léčba, která byla v té době úspěšná. Nic-

méně po 3 letech přišlo trochu dalšího stresu, píštěle 

opět rostly a já se dostala až na operační stůl. A tady 

to začalo… do rukou se mi dostala informace o mož-

nosti řešení problému kolostrem… pravda… tonoucí 

se stébla chytá… tak jsem se chytla taky! A můžu říci, 

že jsem se už nepustila!☺
Začala jsem se okamžitě pídit po větším 

a větším množství informací. Po dohodě 

s primáři LR jsem zahájila dokonalé odky-

selení pomocí ProBalance, nasadila Aloe 

Vera gel Sivera, prolévala se tekutým ko-

lostrem a doplňovala vitamíny VitaActi-

vem. Můžu říci, že díky této doplňkové 

léčbě na sebe výsledky nenechaly dlou-

ho čekat! Střeva se dostala do poho-

dy, již po 3 měsících od operace byly 

zaznamenány velmi příjemné výsledky. 

Veškerá endoskopická vyšetření do-

padla skvěle, žádné známky aktivity 

zánětu, vitalita. Léčbou tenkého střeva 

najednou zmizely i chronické záněty 

středouší1, alergii znám už jen tu pra-

covní ☺, mám štíhlou postavu, opět se 

vracím k fi tnessu.  

Víte… pokud bych začala popisovat 

výsledky ve svém nejbližším okolí (např. 

boj se syndromem dráždivého tračníku, hubnutí s FiguActi-

vem, problémy s astmatem a alergiemi, řešení krevního tlaku, 

aj.), působil by tento článek tak pozitivně, že by mohl vést k 

podezíravosti… proto raději tohle téma nechám na jindy☺. 

Závěrem bych ráda uvedla, že ačkoliv Crohn není nic pří-

jemného a může kdykoliv vzplanout, s těmito produkty v zá-

loze se nebojím ničeho! Jejda, co to tady vůbec řeším? Já 

mám nějakého Crohna??? To už si nepamatuji… že by na 

mne přicházel pro změnu Alzheimer???☺☺☺

Děkuji LR!

Markéta Bublíková

1) Pozn.: taky jste netušili, že čínská medicína už dávno ví, že tenké střevo je párovým orgánem středního ucha? 
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Rozmazlujme svá střeva… Rozmazlujme svá střeva… 
 10x se nám odplatí 10x se nám odplatí
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